
Aan 
de leden van de 

gemeenteraad 

Van 
Oudewater. 

Oudewater, 16 mei 2024. 

Geachte leden van de 
gemeenteraad. 

Middels deze brief richt 
ik 

mij 
tot u 

in 
de 

hoop, 
dat er 

op 
niet al te 

lange termijn 
een 

oplossing 

komt voor het 
dierenpark 

Wulverhorst. Reeds 
enige jaren loopt 

er een discussie over de 

komst van nieuwe 
appartementen op 

het 
oranjepark bij 

de Wulverhorst. De 
situering 

van 

deze 
appartementen 

heeft 
uiteindelijk 

ook de 
nodige consequenties 

voor het 
dierenpark (van 

de 
toekomst). 

In onze 

ogen verloopt 
de 

besluitvorming traag 
en hierdoor 

gaat 
de kwaliteit van de 

huisvesting 
van de dieren 

op 
het 

dierenpark 
hard achteruit. Vanwege deze onzekerheid kan 

de 
groep vrijwilligers, 

die 
dagelijks 

actief is 
op 

het 
dierenpark, 

nu al 
jaren geen 

stappen 

zetten voor 

verbetering. 

Dat 
vinden 

wij 
als bestuur en 

vrijwilligers 
van het 

dierenpark 
een zeer 

droevige 
zaak. 

Het 

dierenpark 
Wulverhorst is een 

begrip 

in 
Oudewater. 

Het 

parkje 
bestaat al vele tientallen 

jaren 

en 

dagelijks 
komen vele bewoners van de Wulverhorst, opa's 

en 
oma's, 

vaders en moeders 

met hun 
(klein)kinderen 

naar dit 
parkje. 

Ook voor het 
welzijn 

van de dieren duurt het al veel 
te 

lang. 

De 
kwaliteit van de 

leefomgeving 

van de dieren is momenteel 
erg 

slecht, simpelweg 
ondermaats. Onze 

vrijwilligers 
willen 

graag 
aan de 

slag 
om dit te verbeteren, maar 

zij 
kunnen niet 

beginnen, zolang 
er 

geen 

duidelijkheid is, waar de nieuwe appartementen komen 
te 

liggen 
en wanneer ze klaar 

zouden 
zijn. 

Dus 

bij 
deze doen 

wij 
een 

dringende oproep 
aan u allen om zo snel als 

mogelijk 
een besluit 

te nemen over de 
situering 

van de 
appartementen 

en te 
beginnen 

met de bouw: 

- 

Omdat er 

dringend 
behoefte is aan 

woningen 

in 
Oudewater 

- 

De 

vrijwilligers 
van het 

dierenpark eindelijk 
aan de 

slag 
kunnen 

met 
een 

grondige 

vernieuwing 
en 

verbetering 
van het 

dierenpark. 
Want als er een besluit 

genomen 
is, 

waar de 
appartementen komen, liggen 

ook de contouren van het 
dierenpark 

vast. 

Mocht u meer informatie willen dan hoor 
ik 

graag 
van 

U. Een 

afspraak 
om de situatie 

ter 

plekke 
te 

bekijken, 
kunnen we snel met u maken. 

Met 

vriendelijke groeten, 

John Ramaekers 

Voorzitter 
stichting Dierenpark 

Wulverhorst 

Telefoon: (geanonimiseerd)


